
FORMULARZ  INTERPELACJI  
 

 

Zgłoszony w dniu:  13.03.2024r. 

przez Radną : Annę  Chinalską  

w sprawie: Modernizacji infrastruktury na stacji kolejowej w Bytnicy w trosce o wygodę i 

bezpieczeństwo pasażerów ( linia nr 278, Zielona Góra – Rzepin). 

Treść interpelacji:  

 Na stacji kolejowej w Bytnicy wyremontowano tory i perony, jednak niezbędna jest 
modernizacja okolicy dworca kolejowego, która poprawi bezpieczeństwo i wygodę 
pasażerom oraz ułatwi podróżowanie. Zwracam się z uprzejmą prośbą wdrożenie 
działań zmierzających do poprawy bezpieczeństwa pasażerów i ich mienia na dworcu 
kolejowym w miejscowości Bytnica. Z problemem tym zwrócił się do mnie Wójt 
Gminy Bytnica pan Sebastian Bartczak. Do Urzędu Gminy w Bytnicy zgłaszane są 
przypadki rozbojów oraz kradzieży. Szczególnie rowerów i innych pojazdów, którymi 
pasażerowie docierają na stację PKP. Rozwiązaniem byłoby doświetlenie miejsc przed 
dworcem od strony drogi dojazdowej oraz instalacja monitoringu. Z dworca PKP w 
Bytnicy korzysta wiele osób, niestety warunki na samym dworcu oraz w jego okolicy 
pogarszają się z dnia na dzień. Powoduje  to rezygnację osób z podroży pociągami. 
Pasażerowie skarżą się również na drogę dojazdową od drogi powiatowej do dworca 
(będącą w zarządzie PKP), która systematycznie zarasta ograniczając przejezdność. 
 

 

 

 

 

 
                 Anna Chinalska  
                          (podpis)   

 
 

 
 

 



DIT.I.0003.1.2024

Pani
Anna Chinalska
Radna Województwa Lubuskiego

Szanowna Pani Radna,

odpowiadając na zapytanie z dnia 15.03.2024r. w sprawie modernizacji infrastruktury 
na stacji kolejowej w Bytnicy uprzejmie informuję, że Województwo Lubuskie nie jest 
właścicielem, ani zarządcą infrastruktury kolejowej oraz terenów przyległych do 
dworców kolejowych i przystanków. Z uwagi na lokalny charakter sprawy, w jej 
załatwienie powinien zaangażować się przede wszystkim lokalny samorząd.

Nadmieniam, że zgodnie z art. 39 ust. 3 ustawy z dnia 8 września 2000r.
o komercjalizacji i restrukturyzacji przedsiębiorstwa państwowego „Polskie Koleje 
Państwowe” (Dz.U.2022 poz. 2542 t.j.) mienie PKP SA może być przekazane 
nieodpłatnie, w drodze umowy, na własność jednostkom samorządu terytorialnego,
na cele związane z inwestycjami infrastrukturalnymi służącymi wykonywaniu zadań 
własnych tych jednostek w dziedzinie transportu.

Niezależnie od powyższego, mając na uwadze Pani postulat zawnioskowaliśmy 
do PKP S.A. Oddziału Gospodarowania Nieruchomościami w Poznaniu o podjęcie 
niezbędnych działań zmierzających do poprawy warunków dojazdu i parkowania przed 
budynkiem dawnego dworca w Bytnicy.

Otrzymuje do wiadomości:

Biuro Sejmiku

Zielona Góra, 19 marca 2024 r. 

Z poważaniem

z up. Marszałka Województwa

Arkadiusz Mieczyński
Z-ca Dyrektora Departamentu

Departament Infrastruktury Transportowej 

[podpisano certyfikowanym podpisem elektronicznym]


	FORMULARZ  INTERPELACJI

